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 דף מידע שבועי של קהילת מעלה גלבוע

 זמני תפילות השבוע:  

 -שחרית  

 00:6, 0066‘:  ה -‘א

 0066, 0066‘ : ו

 -ערבית -משניות-מנחה

00066 

 הדלקת נר ראשון של חנוכה אחרי מנחה -יום ה' 

 זמני השבת 

 מנחה וקבלת שבת - 02:61

 ערבית
* 

 שחרית - 0:11

 לאחר התפילה שיעור של הרב בני 
 

 שיעורי פרשת שבוע לילדים:

 י בית הימן“ע -מנחה גדולה -03:31

 מנחה -02:11 

 מנחה ליד בית רוף - 02:11

 בצאת השבת ערבית 

 כיתה ב' כיתה א' חצב אירוס

הוד ישובב  לביא לדל
 גליה שטינמץ בניהו דדון צביאל

 כיתה ו' כיתה ה' כיתה ד' כיתה ג'

מלאכי אלישיב  בארי עמרני
 טל קאופמן יהונתן דגן אמסלם

 יש שעה שהאור

 רחל חלפי

 

 יש שעה שהכל יושב בתוך

 האור

 כמו אבן חן בתוך עדי זהב

 אפשר לחפון אור כזה

 אפשר לאכול אור כזה

 אפשר לגמוע אור כזה

 אפשר לנוע בו לאורך ולרוחב

 אפשר לשקול אותו בזהב

 מלא.

 



 יריב קרין  | משולחן מנהל הקהילה    

המציאות בארץ ממשיכה להיות כל הזמן לא   –  קורונה 

ודאית מבחינת נתוני החולים המאומתים וההגבלות. 

השבוע חזרו תלמידי התיכון לבית הספר ובשבוע הבא 

צפויים תלמידי החטיבה לחזור אף הם. בתוך המציאות 

המורכבת הזו חובה עלינו להמשיך לשמור על הכללים 

אנשים בחוץ  02הבסיסיים למניעת הדבקה )התקהלות עד 

במבנה סגור, מסיכות ומרחק של שני מטר(. נכון   02ועד  

לכתיבת שורות אלו אנחנו לשמחתנו ללא חולים 

 מאומתים וללא מבודדים במעלה גלבוע. 

הועדה בהובלת הראל קאופמן   –ועדת איכות הסביבה  

החלה לקיים פגישות ודיונים במגוון תחומים. ראו פרסום 

 בנפרד של הראל.

מלוא השבחים לחניכים, ולצוות ההדרכה   –בני עקיבא  

בהובלתה של תפארת סלוטניק על תהליך משמעותי של 

התמודדות עם חודש הארגון בתקופה מורכבת. תהליך 

שהגיע לסיום מרשים מאד במוצאי שבת האחרונה. תודה 

לליווי לצוות ההדרכה  לחנה כהן תבור שנרתמה 

 ולנחשונים כחלק מהתגייסותה לניהול החינוך.

ההנהלה החליטה לאשר את תוכנית העבודה   –חינוך  

לחודשים הקרובים שמובילה חנה כהן תבור לייצוב 

 מערכת החינוך:

יב בשלב -. בניית תוכנית פעילות בדגש על כיתות ה 0

ראשון המבוססת על בנק הזמן בדיאלוג עם היזמיות של 

פעילות החינוך הביתי קהילתי. בכלל זה גם היערכות 

 לחופשת החנוכה.

יב(. -. ארגון מחודש של ההדרכה בשלב ראשון לנוער )ז 0

 פעילות זו תהיה כרוכה בהרשמה ותשלום הורים.

 ראו פירוט כאן על ידי חנה וכן עדכון להורים בנפרד.

בהמשך להחלטת הנהלת הקהילה אנחנו   –גיל הרך  

מפרסמים כאן הגדרה לתפקיד ריכוז ועדת הגיל הרך. 

התפקיד בהתנדבות. מוזמנים לפנות אלי להצגת מועמדות 

 .01.00עד יום ראשון 

הרכבי ועדות הקהילה )ראו  –קלפי לאישור הרכבי ועדות 

פירוט בהמשך( יוצגו לאישור בקלפי דיגיטלית בתחילת 

השבוע הבא. הרכב ועדת הגיל הרך יגובש לאישור לאחר 

מינוי מרכז.ת לועדה. הרכב ועדת חינוך יגובש לאחר ייצוב 

 מערכת החינוך בעוד מספר חודשים.

במהלך החודשיים הקרובים נעסוק   –תוכנית עבודה  

. 0200בגיבוש תוכנית עבודה ותקציב לקהילה לשנת  

 התוכנית והתקציב יובאו לדיון ואישור האסיפה.

לים  קו ת   –  פרוטו פו לצ ו תר  לא נס  יכ לה נים  זמ מו

בפרוטוקול הנהלת קהילה האחרונה שהתקיימה השבוע.  

https://www.mgilboa.org.il/%d7%94%d7%a2%

d7%94%d7%9c%d7%aa-%d7%a7%d7%94%d7%

99%d7%9c%d7%94-0/ 

 

 ועדות קהילה מעלה גלבוע

מרכזת : אילת צביאל. הרכב הועדה לאישור :  -ועדת תרבות 

אירית עמרני, אסתר סלוטניק , טלי חמיאל, לילך רובינסון, 

קובי שחם, רינה לכר, רעות רובינסון, שני סקייסט, תאיר 

 קליימן.

מרכז : אריאל שלו. הרכב הועדה לאישור :   -ועדת תכנון  

נרית זליגר, יוסף לברן, שגיא זיו, נעה ביגמן, דורון בירנבוים, 

 מיכאל קרני, ירון שושנה, יוסי עדן, אורי לדל

מרכזת : מיכל אפרים. הרכב הועדה לאישור :   -ועדת רווחה  

צדוק ליפשיץ, אסתר אלכסנדר, הילה קורסיה, אביאל הטב, 

 אלעד חמיאל, שרון שמעון, מוריה כץ.

מרכזת : רעות שלו. הרכב ועדה לאישור : פסית  -ועדת קבלה 

שיח, עמרי כרמי, לני קפלן, פירחית ריבלין, חזי ליפשיץ, יוסי 

 מיץ, זיו זליגר, סלעית רפפורט, תמר לוי. 

מרכזות : עידית שושנה ונעמה כץ. הרכב ועדה  -ועדת קליטה 

לאישור : רינה לכר, ניצן הרץ, יונית גרוס, אלירן עוזרי, הדס 

 קרני, צביקה מילוא, שוקי שפיגל, תחיה לב.

מרכזת : מוריה עדן. הרכב ועדה לאישור :   -ועדת וותיקים  

נעמי ליפשיץ, דבורה יעיר, ציפי פרחי, דקלה דרור, מירב 

 אמסלם.

מרכז : הראל קאופמן. הרכב הועדה   –ועדת איכות הסביבה  

לאישור : עמיחי וולך, אפרת פינטוס, שלומי כרם, יאיר מילר, 

 ינון צדוק, ישי אונא, יוסי עדן.

  

 ריכוז ועדת הגיל הרך –הגדרת תפקיד 

 תחומי אחריות

 גיבוש הרכב ועדה מגוון לאישור הנהלת הקהילה וקלפי

 הובלת הועדה

תיאום ישיבות, קביעת סדר יום, ניהול הישיבות והפצת 

 הסיכומים

 ליווי למנהלת הגיל הרך 

 מענה לפניות של הורים

 קשר עם מנהל קהילה 

 שותפות בצח"י

 דרישות

 רגישות חברתית ומחויבות קהילתית

 דיסקרטיות

 עדיפות לנסיון חברות בועדה

 התפקיד בהתנדבות

https://www.mgilboa.org.il/%d7%94%d7%a0%d7%94%d7%9c%d7%aa-%d7%a7%d7%94%d7%99%d7%9c%d7%94-2/
https://www.mgilboa.org.il/%d7%94%d7%a0%d7%94%d7%9c%d7%aa-%d7%a7%d7%94%d7%99%d7%9c%d7%94-2/
https://www.mgilboa.org.il/%d7%94%d7%a0%d7%94%d7%9c%d7%aa-%d7%a7%d7%94%d7%99%d7%9c%d7%94-2/


 

 

 הודעות      

 תפילות בבית הכנסת | מהגבאים

בהתאם להנחיות המדינה )המאפשרות כניסה של עד 

אנשים לבית הכנסת(, ועל פי מה שהחלטנו בקהילה  02

לקראת החורף, אנחנו ממשיכים להתפלל בשבתות 

 בחוץ גם במניין המרכזי שליד בית הכנסת.

אנחנו מבקשים מחברים/ות הרוצים להשתתף בתפילה 

מתוך בית הכנסת לשים לב לכך שאין בתוך המבנה 

  יותר מעשרה אנשים בו זמנית.

 

 משדה החינוך | חנה כהן תבור

זכות לי לקחת חלק בתקופה משמעותית שכזאת 

בחינוך הבלתי פורמלי במעלה גלבוע; אומנם עמוס אבל 

מלא טוב, ברכה ושמחה. לפניכם תקציר הקורות 

 בשדותינו:

חינוך ביתי קהילתי: שילוב כוחות עם היוזמות של  

החינוך הביתי הקהילתי מאפשר לנו ללמוד יחדיו מן 

למקרה של   -העבר, להבין את היום, ולתכנן את המחר 

 סגרים נוספים ובכלל.

חינוך בלתי פורמלי: אנו עמלים על יצירת מודלים 

שייתנו מענה נכון לצרכי השעה. הדגשים לנגד עינינו 

הם: חיבור ליוזמת החינוך הביתי הקהילתי יצירת 

מרחב חברתי המבוסס על קשר אישי, גיבוש, הווי, 

הכל באמצעות דמויות חינוכיות.   -מוגנות, וכיף 

התקופה מאוד דינמית, לכן אנו עמלים על תוכנית 

גמישה הנכונה לספוג, להכיל ולאפשר שינויים 

 מפתיעים.

י"ב בנינו תוכנית ליווי הנקראת "לנבחרת -לכיתות ז' 

 מגיע נבחרת".

ו' אנו בונים מערך שייתן מענה לימי ג' )יום -לכיתות ה' 

 ללא בית ספר(, עם דמות מלווה.  

 ד' נשב על בניית מערך לאחר החנוכה.-לכיתות א'

חנוכה: בניית מערך 'בנק זמן' לימי חנוכה, המיועד 

י"ב במתכונת שהכרנו בסגר )נכון לכתיבת -לכיתות א' 

שורות אלה, התקבל מענה מטעם המדינה בנוגע 

 ב, אך טרם הגיע פירוט תפעול (.-לקייטנות א

בני עקיבא: חודש אירגון ושבת ארגון היו שונים 

מהמוכר לנו, אך צלחו באופן יוצא דופן. היה מדהים 

צוות ההדרכה   -לפגוש את הכוחות המצויים בנוער 

 וגרעין נחשון, אשר פעלו ללא לאות ובשמחה רבה. 

מצאו פתרונות לאתגרי השעה, ליבו חניכים, הנהלה וקהילה 

זה היה מסע משמעותי ומרגש   -שלמה. קול קרא והלכנו 

 מאוד שפרץ מהנוער החוצה והדיו נשמעים לרוב.

משפחות מאמצות: בשקט ובבטחה, לנוער שלנו ישנו מענה 

כבר למעלה משנה. מענה חשוב ומשמעותי שהזין אותם ונתן 

להם קרקע פורייה למפגשים ושיח. משפחת הטב עם כיתות 

י"ב, משפחת דגן עם כיתה י', ומשפחת נבו עם כיתה -י"א 

 ט' .תודה רבה לכם!!

 : ה ש ד ח ל  י י מ ת  ב ו ת כ ב ו  נ ש ד ח ת ה ב  ל ו  מ י ש

chinuchmagal@gmail.com    

 

 ועדת איכות הסביבה | הראל קאופמן

כחלק ממסמך ההסכמות בין הקהילה והקיבוץ, שנחתם 

בשנה שעברה, הוחלט על הקמת ועדה לאיכות הסביבה. 

מטרת הועדה היא ללוות את הפרויקטים השונים של 

הקיבוץ, ללמוד את ההשפעות  על תושבי היישוב  מבחינת 

מפגעים סביבתיים אפשריים ולגבש המלצות להנהלה על 

דרך הטיפול האפשרית. בפרויקטים העתידיים הועדה 

נכנסת לתמונה כבר בשלבי התכנון. בנוסף, הועדה תדון בכל 

 עניין הקשור לאיכות הסביבה בישוב.

התבקשתי לרכז את הועדה, ולאחר פרסום קול קורא 

התגייסו למשימה החשובה גם אפרת פינטוס, שלומי כרם, 

 יוסי עדן, יאיר מילר, ינון צדוק, ישי אונא, ועמיחי וולך.  

בהשתתפות חברי   00.02.02הישיבה הראשונה התקיימה ב  

הועדה, יריב, אורנה ושוקי. בפתיחה שמענו את הלל בייטנר 

בהופעת אורח, שסיכם את עבודת צוות ההסכמות ואת 

תפקיד הועדה כפי שעולה מהמסמך. יריב ואורנה הציגו את 

העבודה מול הוועדה כל אחד מכיוונו.לאחר מכן התחלקנו 

 לשני צוותים שיטפלו בנושאים העיקריים שעל הפרק:

מול הקיבוץ נדרש אישור בעניין דחיית בדיקות הרעש 

לטורבינות החדשות )אושר(, וכן שינויים בתוכנית של מתקן 

 הביוגז.  

הנושא השני הוא בחינת ההסדרה של השימוש בתנורי עץ 

לחימום )קמינים למיניהם(. זהו נושא מורכב וטעון, ואנחנו 

נלמד אותו באופן יסודי, נשמע דעות שונות ונבדוק מה נעשה 

 במקומות אחרים ומה המצב החוקי.  

חשוב לציין שהועדה אינה מחליפה את המשרד לאיכות 

הסביבה או את הפיקוח של המועצה, וכמובן שאינה עוסקת 

 באכיפה. בכל מקרה של מפגע יש לדווח למוקדים.  

 נשמח לקבל פניות בנושאים שלדעתכם עלינו לדון בהם. 

 



 

 

  מה קורא בספריה? | נעמי בשיא    

 רבי נחמן מברסלב., "המעיין היטב בספר, יוכל למצוא בו אפילו מה שהמחבר לא כיוון כלל"

 I love to read )אמרו הרבה, בהרבה מקומות דוברי אנגלית, ובשאר העולם( 

, עבור Stage  –אז הפעם, אנחנו רוצים לספר לכם על אגף האנגלית בספריה שלנו. אולי כבר שאלתם שם פעם ספר ב  

הילדים, בהתאם לדרישת המורות לאנגלית... אבל, בחודשים האחרונים, ספרית האנגלית שלנו חידשה את חזותה והיא  

 מזמינה ואתם המוזמנים,  

 בכל הגילאים ובכל רמות השליטה באנגלית.  

התודה והברכה הם לסילבי )אמה של יעל כרמי(, מתנדבת בספריה שלקחה על עצמה לסדר ולארגן את הספריה באנגלית. 

 .  Love to read –סילבי 

סילבי מכירה הרבה מאד ספרים ולעזרת הקהל הספרים מסומנים בסוגה לה הם שייכים, כגון: פנטסיה, רומן היסטורי, 

 מתח, דרמה וכדומה.  

שהוזכרו. סילבי תשמח   Stage-החלוקה בספרית האנגלית, דומה לחלוקה המוכרת: מבוגרים, נוער, ילדים וספרוני ה 

 להמליץ, לייעץ ולעזור לכל המעוניינים בבחירת ספר מתאים. 

 בהודעות ווטסאפ בלבד )בבקשה לא בטלפון(.   -היעוץ כמתבקש בימי קורונה 

אוסף ספרי האנגלית שלנו נשען על ספרי יד שניה, במידה ויש לכם ספרי אנגלית טובים וראויים, הן בבחינת תוכנם והן 

 בבחינת מצבם הפיזי )לא קרועים ובלויים(, נשמח לקבל,  

 בין השאר, קלסיקות מאת סופרים כגון:

 Pearl S. Buck, Agatha Christie, Gabriel Garcia Marquez, Chaim Potok  

 וכן ספרים חדשים יותר ממחברים כמו:

Jeffrey Archer, Maeve Binchy, Donna Leon, Gillian Flynn 

תרומת ספרי אנגלית יש לתאם עם סילבי )בווטסאפ!(. ובכל מקרה, אין להניח ספרים למסירה )אנגלית ועברית( בפתח 

 הספריה, מבלי לתאם איתנו.   

It's Korona days : בימי הקורונה, אנו שבים ומזכירים: אם אתם נמנעים ממפגשים חברתיים, ובכל זאת רוצים ליהנות

 פנו אלינו לתיאום ביקור פרטי בספריה.   –משירותי הספרייה 

"אל תקראי כפי שעושים הילדים לשם הנאה, ולא כפי :   בימים מאתגרים אלו חשוב לנו לזכור את דברי גוסטב פלובר 

 שעושים השאפתניים כדי ללמוד. לא, קראי כדי לחיות".



 


